
نشست کارگروه پیشگیری از آسیب های اجتماعی با حضور هنرمندان عرصه تئاتر برگزار شد. به گزارش خبرنگار مهر، کارگروه پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی در اداره پیشگیری و ساماندهی آسیب دیدگان اجتماعی شهرداری شیراز با حضور مدیر اداره و دبیر کانون تئاتر خیابانی و جمعی از هنرمندان 
حوزه تئاتر برگزار شد. در ابتدای این جلسه، مدیر اداره پیشگیری و سامان دهی آسیب دیدگان اجتماعی از ضرورت پیشگیری در جامعه سخن گفت. یوسف 
آفرینی بابیان اینکه شهرداری شیراز با تمام توان در جهت کاهش آسیب های اجتماعی تلاش خواهد کرد، افزود: باید با سرعت کارگروه پیشگیری متشکل 
از روانشناسان و هنرمندان و متخصصان عرصه پیشگیری و سازمان های مردم نهاد با کمک کارمندان این اداره شروع به کار کند؛ پیشگیری صحیح و علمی 
می تواند آمار آسیب دیده های اجتماعی را به طور چشمگیری کاهش دهد. آفرینی در ادامه عنوان کرد: در امر پیشگیری چند کار باید به شکل همزمان صورت 
پذیرد؛ اول بالا بردن نشاط اجتماعی در میان شهروندان، باید از طریق برگزاری فستیوال های متعدد هنری در جهت بالا بردن میزان نشاط اجتماعی تلاش کنیم.
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روزنامه

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

یادداشت روز

سال هاست که هم بیشتر مسئولان 
کارشناسان  هم  و  حاکمیتی 
تحقق  بر  صاحب نظران،   و 
یا  و  شهری«  واحد  »مدیریت 
»مدیریت  دیگری،  تعبیر  به 
یکپارچه شهری« تأکید دارند و 
اینکه  اما  می ورزند؛  اصرار  حتی 
مانع تراشی هایی  یا  و  موانعی  چه 
راه رسیدن به این مطالبه عمومی 
را سد کرده، جای سؤال و شبهه 

است!
نبود  که  هنگفتی  هزینه های 
بر شهرها  واحد شهری  مدیریت 
می کند  تحمیل  شهروندان  و 
تقابل  و  تضاد  ناهماهنگی،  و 
با  هم  اجرایی  دستگاه های 
شهرداری ها  با  هم  و  یکدیگر 
یا کند و  را  امور لازم  که روند 
یا متوقف می کند، بر گردن چه 

کسانی است؟
که  روزافزونی  نارضایتی های 

کردن  عمل  جزیره ای  اثر  در 
همواره  اجرایی  دستگاه های 
هزینه  و وقت،  می شود  رونمایی 
فرسایش  را  شهروندان  روان  و 
می دهد، چه کسانی باید پاسخگو 

باشند؟
تحقق  با  افرادی  چه  منافع 
یکپارچه  یا  و  واحد  مدیریت 
و  می افتد؟  خطر  به  شهری، 
موجود  وضعیت  از  کسانی  چه 
رانت خواری  و  بهره کشی  برای 

سوءاستفاده می کنند؟
در این میان، نماینده های مجلس 
چه نقشی را باید ایفا کنند و چه 

وظایفی بر عهده دارند؟
این ها همه پرسش هایی است که 
افکار عمومی را درگیر  همچنان 
از  ناشی  آمده  وجود  به  شبهات 
روزبه روز  و  کرده  وضعیت  این 
جامعه  تلخی های  و  بدبینی ها  به 

می افزاید.

غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
حمل ونقل  مدیریت  سازمان  رئیس 
طی  گفت:  شیراز  شهرداری  مسافر 
و  هزار   ۲ از  بیش  گذشته  سال  یک 
100 راننده تاکسی از این شغل خارج 
نیز  را  خود  تاکسی های  و  شده اند 

اسقاط کرده اند.
حمیدرضا ناصری روز گذشته در جمع 
خبرنگاران بابیان اینکه در شهر شیراز 
بیش از 12 هزار تاکسی وجود دارد، 
نوسازی  گذشته  سال  یک  در  گفت: 
تاکسی در  یک هزار و 100 دستگاه 

این شهر انجام شده است.
وی به فعالیت شرکت های مسافربری 
اینترنتی و شخصی در این شهر اشاره 
کرد و افزود: فعالیت این ها مشکلات 
داده  افزایش  را  تاکسی  رانندگان 
به طوری که طی یک سال گذشته بیش 
از ۲ هزار و 100 راننده تاکسی از این 
شغل خارج شده اند و تاکسی های خود 

را نیز اسقاط کرده اند.
تسهیلاتی  و  رفاهی  بحث  به  وی 
تاکسی های شیراز اشاره کرد و افزود: 
پرداخت  به  می توان  راستا  این  در 
کردن  گازسوز  هزینه  درصدی   50
لاستیک  حلقه  دو  ارائه  و  خودرو 
شهر  سطح  فعال  تاکسی های  برای 
مدیریت  سازمان  رئیس  کرد.  اشاره 
شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل 
تاکسی  جدید  راننده  هزار   2 بیمه  به 
افزود:  و  کرد  اشاره  شهر  این  در 
گرفته،  صورت  که  رایزنی های  با 
این مشکل  ماه آینده  تا سه  مقررشده 
طرح  تصویب  از  ناصری  شود.  حل 
اینترنتی در شورای  راه اندازی تاکسی 
شهر خبر داد. رئیس سازمان مدیریت 
با  شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل 
اشاره به اینکه در سال 95 تعداد 285 
اتوبوس جدید خریداری  شده  دستگاه 
است، افزود: از این تعداد 100 دستگاه 
اتوبوس وارد شهر شیراز شده است و 
میلیارد   70 اعتبار  پرداخت  با  مابقی 
عمومی  حمل ونقل  ناوگان  به  تومان 

شهرداری شیراز اضافه می شود.
وی ادامه داد: شهرداری در حال تلاش 
است تا هرچه سریع تر با تأمین اعتبار، 
حمل ونقل  ناوگان  به  اتوبوس ها  این 

اضافه شود.

وی ادامه داد: 70 درصد هزینه خرید 
بلاعوض  به صورت  اتوبوس ها  این 
و  می شود  تأمین  شهرداری  توسط 
قیمت  درصد   30 تنها  متقاضیان 
ساله   10 اقساط  طی  را  اتوبوس 

پرداخت می کنند.
اتوبوس   ۵۰۰ داد:  ادامه  مسئول  این 
در  موجود  اتوبوس  دستگاه  هزار  از 
شیراز  شهر  عمومی  سیستم حمل ونقل 
باید  که  دارند  عمر  سال   10 از  بیش 
از رده خارج شوند. ناصری ادامه داد: 
از این تعداد اتوبوس 200 دستگاه آن 
نوسازی شده و 300 دستگاه دیگر نیاز 
به نوسازی دارد. وی با اشاره به اینکه 
عمومی  ناوگان  اتوبوس های  یارانه 
 23 گذشته  سال  در  شیراز  حمل ونقل 
در  افزود:  است،  بوده  تومان  میلیارد 
سال جاری به هر دستگاه اتوبوس در 
تعلق  یارانه  تومان  میلیون   30 شیراز 
جاری  سال  در  مجموعاً  که  می گیرد 
30 میلیارد تومان در این زمینه هزینه 
مدیریت  سازمان  رئیس  شد.  خواهد 
شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل 
یک  خط  از  بهره برداری  به  اشاره 
مکمل  خطوط  به  نیاز  و  شهری  قطار 
تغذیه رسان در ایستگاه ها کرد و افزود: 
با توجه به اینکه خطوط مترو شیراز در 
این خط شرقی-غربی است؛ اما خطوط 
شمالی-جنوبی  شیراز  در  اتوبوس 
تکمیل  راستا  این  در  شده،  طراحی 
مطالعات جامع حمل ونقل توسط حوزه 
معاونت حمل ونقل شهرداری در حال 
انجام است که با اجرای آن بسیاری از 

خطوط شیراز تغییر خواهند کرد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
جدید  خطوط  راه اندازی  از  نیز  شیراز 
خطوط  در  تغییرات  و  مینی بوس رانی 
باهدف  کلان شهر  این  اتوبوس رانی 
و  شهروندان  آمد  و  دررفت  تسهیل 
دسترسی سریع و آسان به ایستگاه های 

قطار شهری خبر داد.
مجتبی زوربخش ادامه داد: خط جدید 
از  مینی بوس  دستگاه   12 با   115
به مقصد  ایستگاه قطار شهری احسان 
شهروندان  اختیار  در  والفجر  شهرک 
بین راهی  مسیر  در  که  بود  خواهد 
بلوار  حسینی الهاشمی،  بزرگراه  از 
و  اول  میدان  غدیر،  بلوار  آفرینش، 
دوم گلستان و شهرک گلستان شمالی 

عبور خواهد کرد.
و  اشاره کرد   121 جدید  به خط  وی 
قطار  ایستگاه  مبدأ  از  این خط  افزود: 
شهری قصردشت با 2 دستگاه اتوبوس 
در مسیر خیابان گلخون و بلوار شهید 

چمران به مقصد بلوار نیایش است.

معاون پیشگیری سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری تهران با انتقاد 
مدیریت  قانون  نرسیدن  نتیجه  به  از 
بودیم  امیدوار  گفت:  شهری  یکپارچه 
تصویب  گذشته  سال  قانون  این  که 
نیفتاده  اتفاق  این  همچنان  اما  شود 
است. این در حالی است که تصویب 
کمک  ما  به  می توانست  قانون  این 
در  حاضر  حال  در  و  کند  زیادی 
باوجوداینکه  و  گیرکرده ایم  بی قانونی 
ریسک خطر را به چشم می بینیم عملًا 

نمی توانیم برای آن کاری کنیم.
با ایسنا،  محمود قدیری در گفت وگو 
اضافه  قانونی  خلأهای  به  اشاره  با 
اساسی  مشکلات  از  مسئله  این  کرد: 
قانون  باید  است.  شهر  ایمنی  درزمینه 
باشیم.  داشته  زمینه  این  در  مشخصی 
قانون  که  بود  قرار  قبل  سال های  در 
شود  نوشته  شهری  یکپارچه  مدیریت 
که  ایرادهایی  و  تدوین  از  بعد  که 
نهایی  هنوز  شد  گرفته  آن  به  نسبت 
نشده است و باید هر چه زودتر چنین 

چنین  ابلاغ  و  شود  تصویب  قانونی 
قانونی به نتیجه برسد. ما امیدوار بودیم 
که این قانون در سال گذشته تصویب 
و  نیفتاده  اتفاق  این  همچنان  اما  شود 
این  تصویب  که  است  حالی  در  این 
به  بسیاری  کمک  می توانست  قانون 
گیرکرده ایم  بی قانونی  در  ما  بکند.  ما 
و درحالی که ریسک خطر را با چشم 
نمی توانیم کاری  عملًا  اغلب  می بینیم، 

برای آن انجام دهیم.
وی افزود: در بحث قوانین تنها مسئله 
بازرسی از این اماکن نیست بلکه باید 
قوانین ظرفیت بازدارنده داشته باشند و 
برای کسی که تخلف می کند آن قدر 
جریمه سنگین در نظر گرفته شود که 

دوباره تخلف را انجام ندهد.

اعلام  فارس  فرهنگی  میراث  مدیرکل 
کرد: در سه ماه نخست امسال 2 میلیون 
گردشگر  نفر   432 و  هزار   814 و 
داخلی از اماکن تاریخی و گردشگری 

استان فارس دیدن کردند.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
میراث  کل  اداره  عمومی  روابط  از 
گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی، 
این  افزود:  امیری  مصیب  فارس، 
مکان هایی  از  گردشگران  و  مسافران 
سعدی،  و  حافظ  آرامگاه های  مانند 
و  زند  ارگ کریم خان  تخت جمشید، 

پاسارگاد دیدار کردند. 
آغاز  به  توجه  با  داشت:  اظهار  وی 
اقدامات  از  یکی  تابستانی،  سفرهای 
بازدید  ساعت  افزایش  گرفته  صورت 
تحت  استان  فرهنگی  تاریخی-  اماکن 
که  است  بوده  کل  اداره  این  پوشش 
یک  از  تابستان  ماه   3 در  اماکن  این 

تا 2 و نیم ساعت افزایش زمان بازدید 
دارند.

گذشته  ماه های  در  گفت:  امیری 
مثل  اماکنی  در  بازدید  شروع  ساعت 
هشت  یا  نیم  و  هفت  حافظ  و  سعدی 
ادامه  شب   22 یا   21 تا  و  بود  صبح 
حافظیه  مجموعه  اکنون  که  داشت 
تا  نیز  سعدی  مجموعه  و  شب   24 تا 
خواهند  گردشگران  پذیرای  شب   23 

بود.
ارگ  مجموعه  شیراز  در  افزود:  وی 

کریم خان از ساعت 9 صبح تا ساعت 
22:00، موزه پارس از ساعت 9 صبح تا 
20:30، حمام وکیل از ساعت 9 صبح 
سنگ های  موزه  و   21:30 ساعت  تا 
تاریخی هفت تنان از ساعت 9 صبح تا 

ساعت به صورت یکسره باز است.
جهانی  مجموعه  کرد:  اضافه  امیری 
تخت جمشید از ساعت 8:30 صبح تا 
از  جمشید  تخت  موزه   ،20:30 ساعت 
 ،19:30 ساعت  تا  صبح   9:00 ساعت 
تا  صبح   8:30 ساعت  از  رستم  نقش 

ساعت  از  رجب  نقش   ،21:30 ساعت 
مجموعه   ،19:30 ساعت  تا  صبح   9
جهانی پاسارگاد از ساعت 8:30 صبح 
تا ساعت 21:30، شهر جهانی طبیعی- 
از ساعت 8:30 صبح  بیشاپور  تاریخی 
تا ساعت 21:30 و موزه آن از ساعت 
9 صبح تا ساعت 19:30، تنگ جهانی 
چوگان از ساعت 8:30 صبح تا ساعت 
21:30 و آتشکده جهانی فیروزآباد از 
 20:30 ساعت  تا  صبح   8:30 ساعت 
میهمانان  به  خدمات رسانی  آماده 

هستند.
مدیرکل میراث فرهنگی استان فارس 
برنامه نور  به اجرای  با اشاره  ادامه  در 
و صدا درمجموعه جهانی تخت جمشید 
برنامه  این  گفت:  تابستان  ماه   3 در 
چهار روز در هفته )یک شنبه، سه شنبه، 
پنج شنبه و جمعه( از ساعت 20:30 در 

این مجموعه برگزار می شود.

اداره  فرهنگی  و  پرورشی  معاون 
گفت:  فارس  آموزش وپرورش  کل 
می خواهد  دانش آموزی  سازمان 
و  نزدیک  جهانی  جامعه  به  را  خود 
کند  تربیت  قانون مدار  شهروندانی 
برخی  سیاست زدگی  متأسفانه  اما 
به  دررسیدن  را  آن  کارگزاران 

اهداف دچار مشکل کرده است.
به گزارش ایرنا، محمد نظری که در 
نشست عمومی دبیران مجامع سازمان 
می گفت،  سخن  فارس  دانش آموزی 
افزود: وقتی سازمانی بر مبنای اصول 
و قوانین و مقرراتی تشکیل می شود، 
سنگ اندازی  و  ممانعت  جای  دیگر 
تا  کنیم  تلاش  باید  و  ندارد  وجود 
سلیقه ای  رفتارهای  و  کج سلیقگی ها 
برنامه های  و  نهادها  کار  روند  بر 
مختلف در کشور تأثیر نداشته باشد.

سازمان  تشکیلات  مربیان  وی 
دانش آموزی را منجیان دانش آموزان 
آموزش ها  افزود:  و  برشمرد  امروز 
برای افراد این تشکیلات نجات دهنده 
اجتماع  آسیب های  برابر  در  آنان 

امروزی است.
سازمان  رئیس  همایش  این  در 
حضور  فارس  استان  دانش آموزی 
دانش آموزی  سازمان  تشکیلات  در 
و  خواند  خیر  امور  مصادیق  از  را 
که  مدرسانی  و  مربیان  داشت:  بیان 
در این راه گام برمی دارند، پایه ریز 

جامعه ای متعالی هستند. 
محسن کلاری افزود: تمام برنامه های 
محوریت  بر  دانش آموزی  سازمان 
برنامه ریزی  و  می چرخد  تشکیلات 
حیاتی  و  مهم  امری  حوزه  این  در 

است.

 90 فارس  دانش آموزی  سازمان 
هزار عضو دارد

سازمان  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جمعیت  نفر  هزار   90 فارس  در 
آن  وقت  گفت:  دارد،  تشکیلاتی 
فعالیت ها  کیفی سازی  بر  تا  رسیده 
متمرکز شویم و خروجی مطلوب و 

کارآمدی داشته باشیم.
فارس  دانش آموزی  سازمان  رئیس 
اظهار داشت: برخی متأثر از تحولات 

انجام وظایف خود دور  از  اجتماعی 
بیرونی  اتفاقات  درحالی که  می شوند 
و اجتماعی باید ما را بر تربیت نسلی 
به  پایبند  و  محور  مهارت  و  مقاوم 

اصول اخلاقی مصمم تر کند.
نهادی  دانش آموزی  سازمان 
به  وابسته  غیردولتی  و  عمومی 
آموزش وپرورش است که در قالب 
تربیت  مکمل  اجتماعی  تربیت 

عمومی فعالیت می کند.
این سازمان از 21 اردیبهشت 1378 
فعالیت های خود را با هدف تقویت 
و  نظم  روحیه  و  اجتماعی  تربیت 
قانون گرایی، تعلیم و تربیت اسلامی 
ابعاد مختلف فردی  دانش آموزان در 
و اجتماعی، برنامه ریزی برای اوقات 
خودباوری  و  دانش آموزان  فراغت 

فرهنگی آغاز کرد.

معاون قضایی و فرهنگی دادگستری 
فرهنگ  گسترش  اهمیت  بر  فارس 
فرهنگی  مسائل  و  انقلابی  و  دینی 
میان قضات و کارکنان مجموعه  در 

قضایی تأکید کرد.
رجایی  صدرالله  سید  حجت الاسلام 
مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  نسب 
برنامه های  برگزاری  درخصوص 
فارس  قضایی  درمجموعه  فرهنگی 
کریم  قرآن  مسابقات  برگزاری   به 
گفت:  و  کرد  اشاره  قضائیه  قوه 
 ۳۴۸ و  هزار  یک  بین  از  درمجموع 
و  اداری  و  قضایی  همکاران  از  نفر 
کارکنان سازمان های تابعه قوه قضائیه 
در فارس و خانواده آنها، دادگستری 
استان فارس پس از کسب رتبه اول 
مرحله منطقه ای مسابقات قرآن کریم 
کشوری  دوم  رتبه  کسب  به  موفق 
مسابقات قرآن کریم قوه قضائیه در 

سال ۹۶ شد.
معاون قضایی و فرهنگی دادگستری 
برگزاری  از  همچنین  استان 
مانند  گوناگون  فرهنگی  مسابقات 
گذشته  سال  در  »کتاب خوانی« 
خبر  فارس  قضایی  درمجموعه 
مسابقه  دوره  چندین  گفت:  و  داد 

برگزار  گذشته  سال  در  کتاب خوانی 
صادق  امام  نامه های  کتاب های  از  و 
کتاب  و  خانه  در  احکام  شیعیان،  به 
آزمون  منکر  از  نهی  و  امربه معروف 
برگزار شد که نفرات برتر هر دوره 
مقدس  مشهد  زیارتی  اردوهای  به 

اعزام شدند.
وی از انعقاد چهار تفاهم نامه همکاری 
متقابل فرهنگی میان معاونت فرهنگی 
دادگستری استان و نهادهای مختلف 

استان فارس در سال ۹۶ خبر داد. 
معاون قضایی و فرهنگی دادگستری 
استان به برخی از فعالیت های فرهنگی 
در  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  دیگر 
آموزشی  کارگاه های  گذشته  سال 
در  مراسم  برگزاری  کریم،  قرآن 
جهت  انقلابی  و  دینی  مناسبت های 
کلیه قضات، کارکنان و خانواده های 
برگزار  استان  دادگستری  همکاران 

شد.
توزیع  از  نسب  رجائی  حجت الاسلام 
کاوش  نشریه  از  شماره   ۱۹ از  بیش 
فرهنگی  معاونت  توسط  تهیه شده 
اعضای  به  آن  ارسال  و  قضائیه  قوه 
شورای فرهنگی دادگستری و رؤسا و 
استان  دادستان های حوزه های قضایی 

فارس در سال گذشته خبر داد.
معاون قضایی و فرهنگی دادگستری 
ارسال ۱۹  تهیه، تصویب و  از  فارس 
به  مربوط  موضوعات  دستورالعمل 
گذشته  سال  در  فرهنگی  تعالی  مدل 
گذشته  سال  در  گفت:  و  داد  خبر 
موفق  فارس  استان  دادگستری 
مدل  جایزه  سوم  رتبه  کسب  به 
بین  در  قضائیه  قوه  فرهنگی  تعالی 
کشور  سراسر  استان های  دادگستری 
شد. معاون قضایی دادگستری فارس 
مجموعه  این  سیاست های  پیرامون 
بیان  کیفری  جمعیت  کاهش  برای 
کرد: هرچند سیاست های استان مبتنی 
با  اغماض  بدون  و  قاطع  برخورد  بر 
مجرمان جرائم مهم و خشن است اما 
نسبت به جرائم غیر مهم با همکاری 
مسئولین زندان های فارس و ستاد دیه 
دستورالعمل  اجرای  موضوع  استان، 
سوی  از  ابلاغی   ۱۳۹۵/۶/۲۳ مورخ 
رئیس قوه قضاییه در مورد ساماندهی 
زندان ها  کیفری  جمعیت  کاهش  و 
کار  دستور  در  ویژه  به صورت 
قرارگرفته  فارس  استان  دادگستری 

است.
ادامه داد:  حجت الاسلام رجایی نسب 

دریکی از اقدامات ابتکاری مدیریت 
قضات  از  نفر  پنج  تعداد  استان، 
احدی  مسئولیت  با  استان  دادسراهای 
از معاونین دادگستری استان وضعیت 
کرده  بررسی  را  استان  زندان های 
ایشان  به  هماهنگ  اقدام  این  در  و 
به صورت  که  شد  داده  مأموریت 
ظرف  بعدازظهرها  حتی  و  تمام وقت 
زندانیان  کلیه  با  سه ماهه  دوره  یک 
و  داشته  چهره  به  چهره  ملاقات 
را  آنها  مشکلات  و  درخواست ها 
و  بررسی  زندان  محل  در  حضوراً 
نتیجه  و  دهند  انجام  مقتضی  اقدامات 
به  ماه  این مأموریت ها در ظرف سه 
منعکس  استان  دادگستری   رئیس کل 

شود. 
دوره  برای  اقدام  این  گفت:  وی 
هم اکنون  و  شده  تکرار  بعد  سه ماهه 
کار  این  سه ماهه  دوره  چهار  در 
تکرار می شود. در این رابطه از تمام 
اجرایی  جهت  قانونی  ظرفیت های 
کردن دستورالعمل ساماندهی زندانیان 
استفاده  قضائیه  قوه  رئیس  مصوب 
جلسه  بیست  از  بیش  تاکنون  و 
تشکیل شده و تمام راهکارهای ممکن 

عملیاتی شده است.

از  فارس  استاندار  عمرانی  معاون 
بهره برداری از راه آهن اقلید - یزد تا 

پایان سال ۹۷ خبر داد.
با  گفت وگو  در   رحیمی  عنایت الله 
آخرین  با  رابطه  در  مهر  خبرنگار 
استان  عمرانی  فعالیت های  وضعیت 
فارس بیان کرد:  طی چند مدت اخیر 
همچنین  و  وزرا  با  مختلفی  جلسات 
شورای  مجلس  عمرانی  کمیسیون 
فعالیت های  پیگیری  برای  اسلامی 

عمرانی فارس گرفته  شده است.
وضعیت  از  گوشه ای  تشریح  به  وی 
این پروژه ها پرداخت و گفت: بر این 
پیگیری های صورت گرفته  با  اساس 

 - اقلید  راه آهن  بودجه  اختصاص  و 
یزد تا پایان سال جاری و یا درنهایت 
بهره برداری  به  آینده  سال  اوایل 

می رسد.
این  از  بهره برداری  با  داد:  ادامه  وی 
به  شیراز  مسیر  حتم  به طور  راه آهن 
مشهد چهار ساعت نزدیک تر می شود 
به  شمال  کریدور  این  بر  علاوه  و 
هم  به  را  غرب  به  شرق  و  جنوب 

متصل می کند.
استان  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
امر  این  تحقق  برای  افزود:  فارس 
علاوه  پروژه  به  بخشیدن  سرعت  و 
میلیارد   ۵۰ مصوب  اعتبارات  بر 

پروژه  این  برای  اضافه تر  نیز  تومان 
اختصاص یافت.

وی در رابطه به راه آهن شیراز- گل 
نیز  رابطه  این  در  گفت:  نیز  گهر 
جلسات متعددی با کمیسیون عمرانی 
اساس  بر  و  شده  گرفته   مجلس 
کیلومتر   ۲۰۰ پیگیری ها  آخرین 

شهرستان های  در  که  پروژه  این  از 
شیراز، سروستان، فسا و نی ریز است 

پیشرفت خوبی داشته است.
مطالعات  اینکه  به  اشاره  با  رحیمی 
فاز یک و دو این راه آهن نیز نهایی 
براین  علاوه  کرد:  تأکید  می شود، 
پیشرفت  نیز  فسا-داراب  راه آهن 
عملیات روسازی آن  و  داشته  خوبی 

در آینده ای نزدیک آغاز می شود.
نیز  شیراز  متروی  درخصوص  وی 
دو  فاز  کار  به  شروع  ای  بر  گفت: 
متروی شیراز نیز جلسات متعددی با 
سرمایه گذاران گرفته شده  و به زودی 

این پروژه نیز آغاز می شود.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
فقط  موجود،  بهره وری  با  گفت: 
جمعیت  میلیون   ۵۰ برای  می توانیم 
غذا تولید کنیم و مابقی آن را وارد 

می کنیم.
کلانتری  عیسی  ایسنا  گزارش  به 
در  تالاب ها  وضعیت  تشریح  ضمن 
این  دولت  در  کرد:  اظهار  کشور 
است  شده  بهتر  حدودی  تا  موارد 
اجرایی  دستگاه های  قوانین،  ولی 
به عنوان مثال  است،  انداخته  گیر  را 
در  می گوید  ششم  برنامه  قانون 
باید  کشور  محصولات  درصد   ۹۵
صورت  این  در  و  شویم  خودکفا 
باید ۳۶ میلیون مترمکعب آب دیگر 
کرد  تأمین  کشاورزی  بخش  برای 
وجود  ظرفیتی  چنین  درحالی که 

خارجی ندارد.«
بخش  در  رئیس جمهور  معاون 
دیگری از صحبت های خود گفت: 
یک  خشک سالی های  به  توجه  با 
این  می شود  پیش بینی  گذشته  دهه 
ادامه  آینده  سال   ۲۰ تا  وضعیت 
داشته باشد و تالاب ها، اولین قربانی 

خشک سالی هستند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
افزود: جمعیت کشور به ۸۰ میلیون 
نفر رسیده است و متأسفانه همچنان 
فشار می آوریم که غذای خود را به 
تولید کنیم  داخل کشور  قیمتی  هر 
تجاوز  طبیعت  حقوق  به  بنابراین 
ارومیه  دریاچه  درنهایت  می کنیم. 
قربانی  کشور  جنوب  تالاب های  و 

همین سوء مدیریت ها شده است.

خدمات  بیمه  معاون  قائم مقام 
ایران  سلامت  بیمه  سازمان  سلامت 
از  یکی  سنتی  طب  به  توجه  گفت: 
جلوگیری  برای  کشورها  راه حل های 
از هدر رفت منابع سلامت و عوارض 

ناشی از داروهای شیمیایی است.
حاج  داوود  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
طب  به  توجه  ضرورت  بر  قاسمعلی 
سنتی در کشور تأکید کرد و افزود: 
بود که طب سنتی در کشور  سال ها 
به  کسی  کمتر  و  بود  مانده  مهجور 
بسیاری  آن توجه داشت، درحالی که 
پاکستان  و  هند  ازجمله  کشورها  از 
فارسی  کتاب های  سال   ۱۰۰ از  بیش 
طب سنتی را تدریس کرده و حکیم 
پرورش می دادند تا اینکه در دهه اخیر 
مجموعه ای از مدیران اجرایی، اساتید 
علم  این  برای گسترش  دانشمندان  و 

تلاش کردند تا طب سنتی را دوباره 
زنده کنند. وی ادامه داد: طب سنتی، 
و  بوده  کل نگر  و  سلامت نگر  طبی 
همواره رویکرد این طب این بوده که 
بسیاری  در  شوند.  بیمار  کمتر  مردم 
آلمان  ازجمله  پیشرفته  از کشورهای 
و کانادا بیش از ۵۰ درصد داروهای 
گیاهی  داروهای  مردم  مورداستفاده 
داروهای  با  چین  مردم  اکثر  است. 
اگر  چراکه  می شوند؛  درمان  گیاهی 
کنند  مصرف  شیمیایی  داروهای 
باید  کشور  این  جمعیت  به  توجه  با 
نصف اقتصادشان را به دارو اختصاص 
سنتی  طب  به  توجه  بنابراین  دهند؛ 
برای  کشورها  راه حل های  از  یکی 
جلوگیری از هدر رفت منابع سلامت 
و عوارض ناشی از داروهای شیمیایی 

است.

رئیس کمیته سلامت شورای شهر تهران 
سه  روزانه  ایرانی  هر  اینکه  به  اشاره  با 
می کند،  محیط زیست  وارد  »پلاستیک« 
گفت:  در ایران سالانه بیش از ۲ میلیون 

تن پلاستیک تولید می شود.
در  خداکرمی  ناهید  ایسنا،  گزارش  به 
اینکه  بابیان  خود  دستور  از  پیش  نطق 
از  یکی  گفتم  نیز  قبلًا  که  همان طور 
و  پیگیری  سلامت  کمیسیون  اهداف 
اجرانشده  و...  طرح ها  لوایح،  بررسی 
برنامه دوم توسعه شهرداری است، گفت: 
مصوبه ای  مورد  در  ما  صحبت  امروز 
اما  شد  تصویب  پیش  سال   ۹ که  است 
چراکه  گرفت؛  قرار  بی توجهی  مورد 
شهر  شورای  که  بود   ۸۸ اردیبهشت  در 
تهران  الزام شهرداری  بر  مبنی  مصوبه ای 
به تغییر الگو و کاهش مصرف کیسه ها، 

جایگزین  و  یک بارمصرف  ظروف 
کردن مواد قابل بازیافت در کلیه مراکز 
وابسته به شهرداری را داشته است اما این 

مهم مغفول مانده است.
سوی  از  تیرماه   ۲۱ اینکه  بابیان  وی 
کیسه  بدون  روز  محیط زیست  طرفداران 
تصریح  است،  شده  نام گذاری  پلاستیکی 
حساس  پلاستیک  موضوع  به  اگر  کرد: 
اشغال  را  ما  سرزمین  پلاستیک ها  نباشیم 

می کنند.
اینکه  بابیان  تهران  شهر  شورای  عضو 
هرسال حدود ۱۳ میلیون تن پلاستیک به 
اقیانوس ها ریخته می شود، گفت: در ایران 
بررسی انجام  شده که بر اساس آن سالانه 
تولید  پلاستیک  تن  میلیون   ۲ از  بیش 
می شود و این پلاستیک ها بادوام بوده و 

صدها سال طول می کشد تا تجزیه شود.

معاون پیشگیری آتش نشانی تهران:
قانون مدیریت یکپارچه شهری هنوز تصویب 

نشده است
دربیقانونیگیرکردهایم

 قائم مقام معاون بیمه خدمات سلامت سازمان 
بیمه سلامت ایران مطرح کرد؛

نقش طب سنتی در جلوگیری از هدر رفت 
منابع سلامت

هر ایرانی روزانه سه »پلاستیک« وارد 
محیط زیست می کند

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:
توان کشور، تولید غذا برای ۵۰ میلیون نفر است

معاون پیشگیری آتش نشانی تهران:
قانون مدیریت یکپارچه شهری هنوز تصویب 

نشده است
دربیقانونیگیرکردهایم

در یک سال گذشته صورت گرفت؛
 خارج شدن بیش از ۲ هزار و ۱۰۰ راننده تاکسی 

از شغل خود
اضافهشدن۱۸۵دستگاهاتوبوسبهشیراز،

درصورتتأمیناعتبار

در شیراز؛ 
نقش تئاتر در کاهش آسیب های اجتماعی بررسی شد

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

در سه ماه نخست امسال؛

۲ میلیون و 8۰۰ هزار نفر از مکان های تاریخی فارس دیدن کردند

معاون آموزش وپرورش فارس:

سازمان دانش آموزی با سیاست زدگی برخی کارگزاران مواجه است

معاون قضایی و فرهنگی دادگستری فارس عنوان کرد؛

ضرورت توجه به فعالیت های فرهنگی برای تعالی مجموعه قضایی 

معاون عمرانی استاندار فارس خبر داد؛

بهره برداری از راه آهن اقلید - یزد تا پایان سال


